

Bestyrelsesmøde AAGS

Dato: 01.07.2025

Deltagere: Henriette, Rikke, Troels og Michelle

- **Godkendelse af referat og dagsorden**

Referat fra mødet d. 02-06-2025 godkendt

Dagsorden til dagens møde godkendt

- **Nyt fra Juniorklubben**

Vellykket arrangement med minigolf og badning på campingpladsen. 8 deltagere, hvor klubben delvist har sponsoreret

Juniorklubben holder sommerferie frem til uge 33, hvor de mødes og planlægger efteråret

Juniorklubben ønsker at forventningsafstemme med bestyrelsen – dette arrangeres ved næste bestyrelsesmøde

- **Nyt fra springudvalg**

Springudvalget har luftet idéen om forbedringer til springbanen for Grimbühler.

De er ikke afvisende for forbedringer til næste udendørssæson

Udvalget vil forsøge at rekruttere flere aktive medlemmer til udvalget, for at lette nuværende medlemmers arbejde lidt

Der er sendt mail til både dressur og springudvalgene vedr stævnestruktur-spørgeskema, som de meget gerne må udfylde. Spørgeskemaet er udsendt af DRF

- **Nyt fra dressurudvalg**

Der er sendt mail til både dressur og springudvalgene vedr stævnestruktur-spørgeskema, som de meget gerne må udfylde. Spørgeskemaet er udsendt af DRF

Ellers intet nyt da udvalgets kontaktperson ikke har deltaget i bestyrelsesmødet denne gang

- **Nyt fra cafeteriaudvalg**

Intet nyt

Der aftales at dressur-, spring- og cafeteriaudvalgene inviteres til fællesmøde d. 14.08 med bestyrelsen, så der kan forventningsafstemmes og aftales processer i

forbindelse med interne arrangementer (hvem står for hvad, og hvornår m.m.)

- **Nyt fra regnskab**

Regnskab for første kvartal 2025 er desværre stadig ikke klar grundet uenigheder med Beierholm (tidligere revisor). Ny revisor arbejder hårdt på at få det klar hurtigst muligt

Foreningstilskuddet for 2025 fra kommunen er modtaget

Kasserer informerer at grundet problemerne med at få MitID tilbage fra tidligere revisor, har hun først fået adgang til Mobilepay nu og vil få opdateret oplysninger m.m. derinde

- **Nyt fra Grimbühler**

Intet nyt

- **Nyt fra DRF/D4**

DRF udbyder mesterskabet og finaler – klubben søger ikke nogen af dem

Bestyrelsen vil gerne følge lidt op på hvordan koordinering i D4 foregår omkring stævner m.m. – det følges der op på internt

- **Nyt arrangementer**

Fjordheste-kåring d. 10.07 – der er lidt bekymring omkring at få hjælpere til cafeteria efter manglende hjælpere til DOA arrangement. Alt andet er klar og på plads

Der foreslås at lave en ”drejebog” til eksterne arrangementer (som bruges internt) så vi er sikre på alt spiller, når eksterne lejer faciliteter

- **Andet**

Leje- og sponsorkontrakt skabelon er gennemgået grundigt og bruges første gang til Shetlændernes kåring d. 19.07

Grundet tid, følges der ved næste møde op på flg: agenda til møde med udvalgene, centerkort – hvordan sikrer vi os alle betaler, og eventuelt Bambusa-salg til fordel for klubben